

## **Mission Prayer Movement: Myanmar and India**

**December 31, 2024**

### **Living Hope – India**

#### **Prayer points**

1. Praise God for the Christmas evangelistic programs that took place in different parts of our ministering areas.
2. Please pray for God to equip us and prepare us for a bigger harvest.
3. New academic session to start from Jan 6<sup>th</sup>.
4. Praise God for the Fire NOC permit we have obtained. Online application for school recognition has been submitted. Please pray that the same may be granted soon.
5. Maya Haldar, one of the key leaders in the church is not well. Please pray for her
6. Joys is suffering from a gynae problem. She needs to go for a biopsy. We are travelling to South India on the Jan 5<sup>th</sup>. Please pray for God's healing and travel safety.

### **Hills Academy – Rose**

#### **Updates and Prayer points**

Hills will be celebrating Christmas and different programs until after the New Year. Here are some of their programs: Church and Village adult program, Khamlang Student Union and Youth Club Day, village annual assembly meetings, New Year celebration, Fasting program and many more.

1. Pray for Rose's health and strength as she will be peaching and hosting many of the events
2. Pray for success of all the programs
3. Pray for the 10<sup>th</sup> grade class will begins on January 8<sup>th</sup>
4. On January 2<sup>nd</sup>, they will have Fasting program

### **Beulah Home - Myanmar**

#### **Prayer Points:**

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many who are homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

### **Joce and Place – Myanmar**

#### **Update:**

In displaced areas, some are dying from cold, lacking food, lacking medication, added to casualties from brutal attacks, happening in many different areas. Out of 4 million displacements, 6-7 million are children. Please pray for supplies needing for displaced people facing desperation.

Junta has called up more batches of new military conscripts, around 30,000 men, and young men are being snatched & forcibly grabbed in different areas for military training and dispatched to war. The cities, which are under Junta's full control are hotspots for the junta's forcible recruitments and people in constant fears & facing dangers. Bribes to exempt from the drafts are no more available and, aggressively selecting many healthy young men as they can from each place. Please pray for the protections for many thousands of young people fleeing across border for safety, and those under Junta's forced conscription drive, leading to destruction for all.



### Prayer points:

1. Clashes continuing inside Myanmar, & increasing displacements across Myanmar and currently 4 million are displaced, needing humanitarian aids which heightened in many parts. Severe food crisis affecting millions in Myanmar, and access to basic service are increasingly limited due to insecurities and money inflation, food & commodities costs. Aids (from foreign/local aid agencies) are not reached to the needy areas as Junta blocking aid distribution and seizing supplies intended for the hungry.
2. Please pray for His provision, relief and comfort for the poor and displaced who suffer most, in this crisis, facing deep troubles and in great need.
3. Please pray for those in prison, facing tortures, and persecution and indescribable troubles. Many Christian inmates are pastors, youth leaders, some of our close friends and relatives are still in prison. We heard about some amazing stories, and God open small channels for gospel outreach in few prisons. Please kindly pray for God's grace and salvation be upon those in prison.





## 宣教禱告運動：緬甸和印度

2024 年 12 月 31 日

印度活望事工－ Pastor Joshua

代禱事項

1. 為我們能在不同地區舉辦聖誕佈道活動感恩。
2. 求神裝備我們，預備我們有更大的收成。
3. 為新學期在 1 月 6 日開課祈禱
4. 為我們獲得“符合防火規格證書”而讚美神。我們亦已提交網上學校認可的申請。請為盡快得到批准祈禱。
5. 教會主要領導人之一瑪雅·哈爾達爾（Maya Haldar）身體狀況不佳。請為她祈禱
6. Joys 患有婦科上的問題。她需要在 1 月 5 日去南印度進行切片檢查。求神保守及醫治。

印度山區學校 - Rose

印度山區將慶祝聖誕節和不同的節目，直到新年之後。以下是他們的一些活動：教會和村莊審計計劃、Khamlang 學生會和青少年日、村莊年度大會、新年慶祝活動、禁食祈禱等等。

1. 為 Rose 的健康和體力祈禱，因為她將主持許多活動
2. 祈求所有計畫成功
3. 為 10 年級課程將於 1 月 8 日開始禱告。
4. 1 月 2 日，他們將進行禁食祈禱

Beulah 兒童之家 – Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為著孩子們的日常供應受通貨膨脹影響祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者祈禱。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上的成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

### 緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

#### 最新情況及代禱事項：

在流離失所地區裡，有很多人因寒冷而死亡，缺乏食物、藥物，加上許多不同地區發生的殘酷襲擊造成的傷亡。在 400 萬流離失所者中，有 600-700 萬是兒童。請為面臨絕望的流離失所者提供所需的物資祈禱。

軍政府已經徵召了更多的新兵，大約有 3 萬名，年輕人在不同地區被抓走和強行抓去接受軍事訓練並被派往戰爭。這些處於軍政府完全控制之下的城市是軍政府強制招募人員的熱點地區，很多仍然處於恐懼和危險之中。現在已經不再可以透過賄賂來免除兵役，軍政府並且積極從各地盡可能地挑選許多健康的年輕人服兵役。請為成千上萬為了安全而跨境逃亡的年輕人以及軍政府強制徵兵行動下的年輕人祈禱，讓他們的生命不自備摧毀。



1. 緬甸境內衝突持續，緬甸境內流離失所者不斷增加，目前已有 400 萬人流離失所。許多地區對人道援助的需求增加。嚴重的糧食危機影響了緬甸數百萬人，由於政治環境不安全和貨幣通膨、食品 and 商品成本高，獲得基本服務的機會越來越有限。軍政府又阻止援助物資的分發，並沒收為飢餓者提供的物資，因此（來自外國/當地援助機構的）援助無法到達有需要的地區。
2. 請為在這場危機中遭受嚴重苦難、面臨重重困難, 貧困的, 和流離失所者祈禱，祈求神供應、救濟和慰藉他們。
3. 請為那些在監獄中面臨酷刑、迫害和遭遇難以形容的處境的人禱告。許多基督徒囚犯都在裡面，包括牧師、青年領袖，我們的一些親密的朋友和親戚仍然在監獄裡。我們聽到了一些令人驚奇的事，上帝在少數監獄中開闢了傳福音的小管道。請懇切求神的恩典和拯救臨到在監獄中的人。



